
                   
 

Roskilde-Køge afdeling 

 

Generalforsamling den 29. januar 2020, Byens Hus, Roskilde 

 

1. Valg af dirigent: Marianne Lund Larsen blev foreslået af bestyrelsen og valgt som 

dirigent.  

 

Dirigenten konstaterede, at generalforsamlingen var lovligt indkaldt, og at generalfor-

samlingen var beslutningsdygtig. 

 

2. Valg af stemmetællere: Dirigenten foreslog, at dette punkt blev udskudt, indtil det 

kunne konstateres, om der var behov for stemmetællere. 

 

Antal fremmødte ?? 

 

3. Bestyrelsens beretning: Formanden Lene Dedenroth gjorde rede for årets aktiviteter 

mv. 

 

Bestyrelsens arbejde: Som noget nyt har bestyrelsen besluttet, at ændre nogle af besty-

relsesmøderne til aktivitetsmøder. Formålet er at undgå den formelle bestyrelsesmøde-

dagsorden og i stedet bruge hele mødet på planlægning af aktiviteter mv. Der er i 2019 

afholdt 8 møder fordelt på 4 bestyrelsesmøder og 4 aktivitetsmøder. 

 

Arrangementer: Der blev afholdt 13 arrangementer fordelt på foredrag, kør-selv-arran-

gementer og en bustur. 

 

Kommunikation: 6 udsendte nyhedsbreve samt løbende opdatering af Facebook og 

hjemmeside. 

 

Formanden gennemgik årets arrangementer i billeder 

• Januar: Film Piet Oudolf, Grand Bio 

• Januar: Generalforsamling med foredraget “Min lille, store have” 

• Marts: Regnvand 

• April: Blomsterløg og knolde 

• April: Leopolds rullegræs, Borup 

• Maj: Plantemarked Roskilde 

• Maj: Lykkes forårshave 

• Maj: Herfølge skovkirkegård 

• Juli: Gerlev Parken 



• September: Plantemarked Greve 

• Oktober: Skov- og surbundsbed 

• November: Julearrangement 

Desuden blev der i juni gennemført en bustur til Geografisk have og plantemarked, Kol-

ding. 

 

Roskilde-Køge afdelings medlemmer: Medlemsantallet var ultimo 2019 på 1.175, hvil-

ket er en nettoafgang på minus 5 medlemmer.  

 

Haveselskabet generelt: Ca. 30.000 medlemmer hvilket er en nettoafgang på 500 med-

lemmer. Ca. 170.000 læser magasinet Haven. 

 

CPH Garden blev afholdt i Ballerup – en succes som planlægges gentaget i 2021 (10-13 

juni) 

 

I 2019 har man indført aftenåbent hver torsdag ved rådgivningens telefoner. 

 

Fortsat fokus på organiseringen i lokalafdelinger – der arbejdes med forskellige model-

ler. 

 

Beretningen blev godkendt uden bemærkninger. 

 

4. Aflæggelse af revideret regnskab til godkendelse: Formanden gennemgik regnska-

bet for 2019. Det absolutte højdepunkt var afkastet på de investerede midler på godt 

157.000 kr., som har betydet, at regnskabet er i plus. 

 

Formanden gennemgik endvidere aktiver og passiver. 

 

Regnskabet blev godkendt uden bemærkninger. 

 

5. Gennemgang af aktivitetsplan og budget til orientering: Formanden gennemgik 

budget og aktivitetsplan for 2020. Der vil fortsat være en blanding af foredrag og kør-

selv-arrangementer og der er pt 10 arrangementer på aktivitetsplanen. Desuden har be-

styrelsen planlagt en haverejse til Østfyn i midten af juni, hvortil der allerede er stor in-

teresse. 

 

Fokusområder: 

• Flere aktive deltagere til vores aktiviteter 

• Skab traditioner - plantemarked forår og efterår 

• Fotokonkurrence 

 



Fotokonkurrence: Som noget nyt har bestyrelsen besluttet at gennemføre en fotokonkur-

rence med temaet “Haveglæde”. Se nærmere på vores hjemmeside og Facebook. 

Tidsplan 

• 29. januar 2020: Konkurrencen sættes i gang 

• 29. januar - 30. september 2020: Konkurrencen i gang 

• Efterår 2020: Elektronisk afstemning for medlemmer af Roskilde-Køge Afdeling 

• Vinderne kåres inden årets udgang 

• Offentliggøres på hjemmeside og Facebook 

 

Budgettet blev godkendt uden bemærkninger. 

 

6. Indkomne forslag: Ingen 

 

7. Valg til bestyrelsen: 

 

Nuværende bestyrelse: 

Lene Dedenroth ønskede genvalg 

Marianne Lund Larsen ikke på valg 

Hanne Windemuller ikke på valg 

Esther Skjøde ønskede genvalg 

Maj Britt Madsen ikke på valg 

Judit Nyholm ønskede ikke genvalg 

 

Suppleanter: 

Lykke Andersen ønskede ikke genvalg 

Anne-Lise Bay Jakobsen ønskede ikke genvalg 

 

Bestyrelsen indstillede følgende som medlemmer af bestyrelsen: 

Lene Dedenroth og Esther Skjøde. 

 

Dirigenten spurgte ud i plenum, om der var andre, som ønskede at opstille til bestyrel-

sen. 

 

Følgende ønskede at opstille til bestyrelsen: 

Merete Simonsen 

Birgit Kaarre Jensen 

 

Generalforsamlingen valgte herefter Lene Dedenroth, Esther Skjøde, Merete Simonsen 

og Birgit Kaarre Jensen til bestyrelsen, der herudover består af Marianne Lund Larsen, 

Maj Britt Madsen og Hanne Windemuller. 

 



Der valgtes ingen suppleant. 

 

9. Valg af revisorer: 

 

Nuværende revisorer er: 

Hans-Jørgen Skovgaard ikke på valg 

John Kjær-Poulsen ønskede genvalg 

 

John Kjær-Poulsen valgtes til revisor 

Der valgtes ingen suppleant 

 

10. Eventuelt: Intet 

 

Dirigenten erklærede generalforsamlingen for afsluttet.  

 

Derefter foredrag ved Allan Høxbroe om træpæoner.  


